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《NikonD90数码单反超级手册》是一本实用的NikonD90使用手册。主要内容包括：D9
0最新功能、D90与D300、D80对比测试、D90机身特点、D90详细功能、D90适用的镜
头与相关配件等。《NikonD90数码单反超级手册》适合D90用户或准备购买D90的用户
阅读。《Nikon D90数码单反超级手册》是100％原创，专为Nikon
D90用户及准用户特别编写的参考书，书中详尽介绍和分析D90的精彩性能，并用大量
实例图片示范D90的拍摄质量和效果。为了让用户更进一步了解D90的画质，我们还同
时比较D90和D80的功能以及D90与D300的成像差异。优质的相机当然也要配上优质的
镜头才能发挥全面的质量，所以本书加入17支Nikon镜头的介绍，分别针对风景、人像
、动物及微距等拍摄题材进行推荐，让用户深入感受D90的超高影像质量表现，享受使
用DSLR时的无限拍摄乐趣。 Capture spectacular images, even video, with your D90
Your Nikon D90 is simply revolutionary -- the first dSLR that also lets you shoot live HD
video straight from the image sensor by using Live View. With so much to know about
this remarkable camera, you'll want to take this book along on every shoot. It covers all
the settings, modes, and menus; explores the applications for every available lens;
guides you through lighting essentials; and provides advice for capturing great still and
video images in a dozen situations. Learn to compose your photos with the LCD
monitor for clear, vibrant shots Shoot high-quality video, even in low light, with
excellent sound quality Make the most of the versatile AF-S Nikkor 18-105mm VR lens
Use Nikon's Creative Lighting System Explore professional secrets for getting great
shots of people, landscapes, products, wildlife, and pets
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